
Zápis č. 8 
z jednání Školské rady při Obchodní akademii a vyšší odborné škole Brno, Kotlářská, 

příspěvkové organizaci ze dne 31. 8. 2023 
 

Účastni jednání:  
Hana Chaloupková, Mgr. Damir Solak, Ing. Petra Mifková, MUDr. Eva Zichová, Mgr. Tomáš 
Butala, Ing. Eva Hložánková, Mgr. Soňa Křenková 
 
Omluveni: Ing. Pavel Mráček Ph.D. 
 
Host: Ing. Mgr. Lukáš Zouhar, ředitel školy 
 
1. Předsedkyně Školské rady při Obchodní akademii a vyšší odborné škole Brno, Kotlářská, 
příspěvkové organizaci (dále jen ŠR) p. Hana Chaloupkova přivítala přítomné členy 
a navrhla program schůze.  
 
Program schůze: 

1) Zahájení, schválení programu 

2) Projednání a schválení školních řádů SŠ včetně příloh hodnocení výsledků vzdělávání 
žáků a VOŠ 

3) Projednání dodatků ŠVP  
4) Různé  
5) Ukončení. 

1. Schválení programu schůze: Pro: 7 hlasů, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
2. Předsedkyně ŠR předala slovo Ing. Evě Hložánkové, která informovala o změnách ve školním 
řádu SŠ včetně kritérií hodnocení pro jednotlivé obory vzdělání s platností od 1. 9. 2023.   
 
Hlasování: Pro: 7 hlasů, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
3. ŘŠ informoval o změnách ve školním řádu VOŠ – úpravy spojené s ukončením vzdělávání ve 
vzdělávacím programu Zahraniční obchod. Upřesnění kritéria pro navýšení tolerance povolené 
absence.  
 
Hlasování: Pro: 7 hlasů, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
4. Ing. Eva Hložánková představila dodatky školních vzdělávacích programů: 
Matematika – přesun tematických celků mezi ročníky na oboru vzdělání Obchodní akademie, 
Ekonomické lyceum a Informační služby.  
Německý jazyk – 3. ročník – obor vzdělání Obchodní akademie a Ekonomické lyceum.  
   
5. Různé  
- ŘŠ informoval o výsledcích studentů u zkoušky absolutoria po řádném termínu. Celkové 
výsledky včetně opravného a náhradního termínu budou součástí výroční zprávy.  
 
 



6. Diskuse  
Informace ŘŠ: 
- o probíhající investiční akci „Oprava/výměna oken a dveří do průčelí ulic Kotlářská a 
Kounicova“,  
- na podzim 2023 proběhnou ještě práce na akci „Protivlhkostní opatření objektu“ – venkovní 
prostor u učebny 117,  
- vybavení relaxačních zón pro studenty nábytkem,  
- zavedení kariérového poradentství do vzdělávání žáků SŠ,  
- zvýšení počtu přijímaných uchazečů pro školní rok 2024/2025 na obor Ekonomické lyceum,  
- tvorba inovativního ŠVP pro obor Ekonomické lyceum, podle kterého se bude vzdělávat ve 
školním roce 2024/2025 jedna třída, 
- vypsání doplňujících voleb do ŠR, mandát zanikl paní Jarmile Zukalové.  
 
Paní předsedkyně vznesla dotaz na možnost opravy fasády. ŘŠ požádá o jednání se zástupci 
zřizovatele.  
 
Mgr. Tomáš Butala – vyvěšení ukrajinské vlajky. Vlajka bude vyvěšena.  
  
Mgr. Damir Solak požádal ředitele školy o předložení rozpočtu. ŘŠ předloží na dalším jednání 
školské rady.  
 
Členové školské rady se dohodly na dalším termínu jednání školské rady 24. října 2023. Jednání 
proběhne online. Čas bude upřesněn.  
 
7. Předsedkyně p. Hana Chaloupková poté jednání ukončila. 
 
Brno 31. srpna 2023 
 
 
Zapsal: Mgr. Tomáš Butala 
 
Schválila: Hana Chaloupková, v. r.  

     předsedkyně ŠR 
 
 
 
          
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
Usnesení ze schůze Školské rady při Obchodní akademii a vyšší odborné škole Brno, 

Kotlářská, příspěvkové organizaci konané dne 31. srpna 2023 
 
1. Školská rada schvaluje předložený program schůze.  
 
2. Školská rada schvaluje Školní řád SŠ včetně kritérií hodnocení pro obory vzdělání 
Ekonomické lyceum, Obchodní akademii a Informační služby s platností od 1. 9. 2023.  
 
3. Školská rada schvaluje Školní řád VOŠ s platností od 1. 9. 2023. 
 
4. Školská rada bere na vědomí dodatky ŠVP pro obory vzdělání Ekonomické lyceum, Obchodní 
akademie a Informační služby.  
 
 
Brno 31. srpna 2023 
 
       Hana Chaloupková, v. r.  

                 předsedkyně ŠR 
 


